
Θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης 

 Εισηγούμαι να συζητήσουμε εκτός ημερήσιας διάταξης την επισυναπτόμενη  επιστολή των εργαζομένων 
και να πάρουμε απόφαση για το αν θα εφαρμόσουμε την απόφαση του δικαστηρίου καθώς και την 
μελλοντική εξασφάλιση των εργαζομένων στην ΠΙΝ. 

Επιπλέον, μια διαδικαστική παρατήρηση: όταν έρχεται εισήγηση για ένα θέμα , θα πρέπει να υπάρχει 
πλήρης ενημέρωση του Περιφερειακού Συμβουλίου προκειμένου να πάρει απόφαση. Συγκεκριμένα, όταν 
κληθήκαμε να αποφασίσουμε για προσλήψεις προσωπικού στην ΠΙΝ με 8μηνη σύμβαση κα αορίστου 
χρόνου, δεν γνωρίζαμε ότι υπάρχει ήδη προσωπικό για συγκεκριμένες θέσεις, του οποίου η σύμβαση δεν 
θα ανανεωθεί, 

Βέρα Κορωνάκη, 

Επικεφαλής Αντικαπιταλιστικής Αριστεράς στα Ιόνια 

 


